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Protokoll fört vid ledningsgruppsmöte BIG 2024-10-25 

  

Närvarande:  
Anna-Karin Wågberg Sperring Styrning och stöd 

Pernilla Dalborg  Social hållbarhet  

Nanny Hörnqvist  BIG  

Måns Jennehag  Polisen  

Marie Olsson  Utbildning Gävle 

Linn Cederholm von Schmalensee   

 

Vid mötet deltog även två kriminolog studenter, klara och Ella Berglund 

som just nu gör praktik hos Linn Cederholm Von Schmalensee. 
 

 Delges närvarande, Camilla Vallgren, Linda Williams Mattsson, Jens 

Gagge, Charlotte Molarin, Anne Jäder samt kommunstyrelsen.  

  

§ 1 Mötets öppnande   

Mötesordförande Anna-Karin Wågberg Sperring hälsade välkommen och 

öppnade mötet.   

  

§ 2 Dagordning  

Dagordningen godkändes med förändringen att frågan om 

ledningsgruppens uppdrag bordlades till ledningsgruppens möte i 

december. Vid nästa möte kommer även polisens kriminologstudenter 

vara med och berätta om sin uppsats. 

  

§ 3 Föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

  

§ 4 Arbetsgruppens aktuella insatser  

Nanny gick igenom utskickat dokument. Se bifogat dokument.  
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§ 5 Aktuellt från respektive huvudman  

Representanten för respektive huvudman beskrev vad som är aktuellt 

inom dess verksamhetsområde.  

  

Styrning och stöd/Enheten för säkerhet och beredskap:  

Hot och våldsutbildningar har genomförts på ett antal olika verksamheter. 

haft ett arbete riktat till studentkommittéerna på gymnasieskolorna vad 

gäller poängjakten som görs i samband med studenten. Fokus på säkerhet 

och kränkningar. 

Brottsförebyggande strategin ligger ute på remiss. 

 

Utbildning Gävle 

Jobbar med prognoser kring minskat elevantal inom en snar framtid. 

Dimensioneringsarbetet har börjat i förskolan, och kommer påverka 

grundskolan inom kort. 

 

Har varit en hel del samverkan med Region Gävleborg den senaste tiden, 

dels utifrån komplexa utredningar som hamnar hos skolpsykologer (som 

endast ska utreda intellektuell funktionsnedsättning (IF)), men också barn 

i förskoleklass som rektor initierar utredning på. Dessa barn bör ha 

upptäckts inom BHV (barnhälsovården), och utretts från början inom 

deras verksamheter. Ur barnets perspektiv blir detta inte bra. Dialogerna 

har varit framgångsrika.  

 

Polisen:   

Charlotte Molarin är just nu tf gruppchef i den kansligrupp där 

kommunpolisen ingår. Det kommer därför bli en förstärkning i 

kommunpolis rollen genom Anders Stenberg. 

 

Undersökningen ”Polisens trygghetsundersökning” har gått ut till ett antal 

av Gävles medborgare. Måns räknar med att kunna redovisa resultat från 

denna under kommande ledningsgrupp. 

 

Polisen har inbjudits till dialog angående den nya socialtjänstlagen 

Polisen har precis som Enheten för säkerhet och beredskap deltagit i 

dialogen med studentföreningarna angående Poängjakten. 

 

kriminologstudenter från Högskolan i Gävle har fått i uppdrag att titta på 

hur kampanjen mot socialtjänsten har påverkat människor att inte söka 

hjälp. 
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Social hållbarhet:   

Ny sökning av medel för Shanazi hjältinnor är gjord, men just nu är det 

stopp i processen med anledning av kommunens anställningsstopp. 

 

Förebyggande arbete kring könsstympnings pågår i Andersberg. Två 

digitala utbildningar har genomförts i maj och oktober. Man vill fortsätta 

arbetet efter projekttiden tar slut i slutet av detta år. 

 

ANDTS- den drogsamordnare som är anställts i kommunen i samband 

med Johnny Gustavssons pensionsavgång, har dessvärre tackat ja till en 

annan tjänst och på grund av anställningsstoppet kommer det i dagsläget 

inte vara möjligt att anställa en ny person på tjänsten 

 

Man tittar just nu på om det är möjligt att skapa ett barn och 

ungdomsanpassad del på gavle.se för att på så sätt få in fler tankar från 

den målgruppen. 

  

§ 6 Övriga frågor  

BIG lyfter frågan kring hur vi tillsammans kan kommunicera den 

Brottsförebyggande strategens roll kontra BIG, till exempelvis 

stadshusets reception och i andra forum så att det blir tydligt vilka olika 

uppgifter vi har.  
 

§ 7 Mötet avslutas  

Anna-Karin tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

  

  

Vid protokollet  Justeras   

  

Nanny Hörnqvist  Anna-Karin Wågberg Sperring  


